
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

  Θεσσαλονίκη, 12/7/2022 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, βουλευτή Λάρισας 

  

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Υγείας 

 

ΘΕΜΑ:  «Κυκλοφορούσα είδηση περί ειδικής χρηματικής χορηγίας προς ιατρούς και 

φαρμακοποιούς προκειμένου για την διενέργεια εμβολιασμών στην 

επαγγελματική τους έδρα προς διάψευση ή επιβεβαίωση» 

 

Κύριε Υπουργέ,  

Άναυδους μας άφησε είδηση που αναφέρει ότι ο Υπουργός Υγείας έδωσε δεκάδες 

εκατομμύρια ευρώ σε ιδιώτες γιατρούς και φαρμακοποιούς, που διενέργησαν 

εμβολιασμούς κατά του κορωνοϊού στους επαγγελματικούς χώρους τους, κατά την 

διάρκεια των τριών τελευταίων μηνών. Αν υποθέσουμε ότι ισχύει η σχετική είδηση, 

προκαλούνται εύλογα ερωτήματα για το πώς μεθοδεύτηκε και υλοποιήθηκε μια τόσο 

εξόφθαλμα παράνομη και αντιδεοντολογική ενέργεια με την συνέργεια του ίδιου του καθ’ 

ύλην αρμόδιου Υπουργού, αλλά και για το ποιες σκοπιμότητες εξυπηρέτησε ένα τέτοιο 

«ξεπούλημα» λειτουργών της Δημόσιας Υγείας, προκειμένου να παρακαμφθεί η ισχύουσα 

ιατρική δεοντολογία, που επιτάσσει εμβολιασμούς μόνον σε εμβολιαστικά Κέντρα. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,       
 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  
 

1. Ισχύει η ανωτέρω αναφερόμενη είδηση; Αν ναι, πόσα χρήματα διατέθηκαν ακριβώς και 

σε πόσους ιατρούς και φαρμακοποιούς για τον σκοπό της διενέργειας εμβολιασμών κατά 

του κορωνοϊού στον επαγγελματικό τους χώρο και όχι σε εμβολιαστικό κέντρο; 

2. Πόσες δόσεις εμβολίου κατά του κορωνοϊού αγόρασε το ελληνικό κράτος από την αρχή 

της πανδημίας του κορωνοϊού μέχρι σήμερα και ποιο χρηματικό ποσό δαπανήθηκε 

σχετικά; 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ  

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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